
Dagsorden bestyrelsesmøder. Onsdag 19-04-2023 KL 18,00

Godkendelse referat fra sidste bestyrelsesmøde: Godkendt. Fremover bliver referater lagt op

blandt bestyrelsen. Hvis dette bliver godkendt enstemmigt, kan referatet lægges på hjemmesiden.

Hvis ikke bliver referatet godkendt på næste bestyrelsesmøde.

Tilstede: Stellan, Anders, Arne, Daniel, Ulrik, Søren, Jeanne

Afbud: Ingen

Referent: Daniel

Aktuelle arrangementer:

Arbejdslørdag / standerhejsning:

God tilslutning med omkring 40 deltagende. Mange opgaver blev klaret. Mange blev også til

standerhejsning. God respons på at rykke standerhejsningen til en time tidligere.

Opfølgning på punkter fra tidligere møder:

Parkeringsplads:

Ønske om at renovere parkeringsplads. Ingen svar fra kommunen endnu. Skrevet flere gange.

Tømrer regattabygning:

Vi har fået flere tilbud. Der takkes ja til Carsten Hartmann.

Punkter:

1.Conventus.

Der lægges op til at der holdes et kort møde med bestyrelse og trænere. Polotrænere er også

inviteret. Mødet bliver d. 25. kl. 17:00

2.Kontingent opkrævning

Grønt lys til at inkorporere mastercard og debit kort som betaling. I maj bliver der sendt mail ud til

en række medlemmer med ønske om at melde sig til betalingsservice over hjemmesiden. Ny

mailadresse til kontingent opkrævning. Der lægges op til at der holdes et kort møde med

bestyrelse og trænere. Polotrænere er også inviteret.

3. Regnskab/budget

Der har været forventningsafstemning omkring løbende orientering internt i bestyrelsen.

4. Forsikringer.

Vi har undersøgt markedet for forsikringer for at finde ud af om vi er ordentligt dækket ind, og til

de bedste tilbud. Vores 4. trailer som er kasseret, bliver afmeldt.

5. Budget for ungdom stævner for 2023 se vedlagt fil. (Er også sendt på bestyrelsen



messenger gruppe)

Bestyrelsen godkender budgettet, Jeanne er tovholder.

6. Ansøgning om K2 kap kajak fra Johan. Hej Ulrik. Der er en Nelo Sete XXL

K2 til salg til 30.000 kr lige nu. Nypris for sådan en ligger omkring 42.000

mener jeg. Det er lige præcis sådan en vi mangler i klubben. Hvordan står det til

med mulighed for båd indkøb?

Indkøbet af K2 er bevilliget. Vi beder Thomas om at søge om midler til ungdomskajak.

7. Per Crüger oplæg til IT (se vedlagt fil)

Punktet udsættes til næste møde grundet mangel på tid.

8. Eventuelt

Punkter til næste gang:

Fordeling af opgaver.

Fotos af bestyrelsen.

OUH 12. august.

Børnecamp sidst i maj først i juni.

Renovering af omklædningsrum.

Der kommer en og sover og har sin kajak opbevaret i en kort periode.

Førstehjælpskursus på lørdag. Glemt under aktuelle arrangementer.

Bemærkning om at holde tidsplanen bedre!

Næste bestyrelsesmøde:

Den: 11 maj kl. 18:00

Mad: Ulrik


